
 1 

Protokół z XV sesji Rady Dzielnicy XI Podgórze Duchackie, 
która odbyła się w dniu 17 lutego 2020 roku  

w siedzibie Rady przy ul. Wysłouchów 34, w godzinach 18:09 – 19.54 
 

Ad. 1. Otwarcie sesji 
Sesję prowadził Przewodniczący Rady i Zarządu Dzielnicy XI Podgórze Duchackie – 
Kazimierz Bożek, który po stwierdzeniu, że zgodnie z listą obecności jest quorum 
pozwalające na podejmowanie uchwał, otworzył obrady. Lista obecności stanowi załącznik 
nr 1 protokołu. 
 
Ad. 2. Przedstawienie projektu porządku obrad 
Przewodniczący Rady zapytał czy są uwagi do projektu porządku obrad (załącznik nr 2). 
Następnie Przewodniczący Kazimierz Bożek przedstawił wnioski o włączenie do porządku 
obrad z odstąpieniem od wymogu określonego w § 27 ust. 3 Statutu następujących 
projektów uchwał: 

 w sprawie opinii dot. ustanowienia ul. Tomasz Zana w Krakowie jako drogi 
jednokierunkowej (druk nr 170). W związku z brakiem głosów w sprawie wniosku Rada 
przystąpiła do głosowania i przyjęła wniosek stosunkiem głosów 15 „za”, 0 „przeciw”, 
0 „wstrzymujących się”. Przewodniczący Rady poinformował, że projekt zostanie 
rozpatrzony jako punkt 4, pozostałe punkty ulegają przesunięciu. 

 w sprawie opinii dla przedsięwzięcia budowy czterech budynków mieszkaniowych 
wielorodzinnych na działkach nr 235/48, 235/60, 235/67, 235/66, 263/18, 263/19, 
263/20, 263/27 obręb 47, jedn. ewid. Podgórze w Krakowie, w rejonie ulic Puszkarskiej i 
Przyjaźni Polsko-Węgierskiej (druk nr 168). W związku z brakiem głosów w sprawie 
wniosku Rada przystąpiła do głosowania i przyjęła wniosek stosunkiem głosów 15 „za”, 
0 „przeciw”, 0 „wstrzymujących się”. Przewodniczący Rady poinformował, że projekt 
zostanie rozpatrzony jako punkt 5, pozostałe punkty ulegają przesunięciu. 

 w sprawie wykonania analizy wykonalności utworzenia skrzyżowania o ruchu okrężnym 
przy zbiegu ulic Rżącka, Cechowa, Niebieska, Podedworze (druk nr 167). W związku 
z brakiem głosów w sprawie wniosku Rada przystąpiła do głosowania i przyjęła wniosek 
stosunkiem głosów 16 „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzymujących się”. Przewodniczący Rady 
poinformował, że projekt zostanie rozpatrzony jako podpunkt a przy Sprawozdaniu 
z działalności Komisji Infrastruktury i Inwestycji. 

 w sprawie zaopiniowania projektu dla inwestycji „Rozbudowa ulicy Heltmana polegająca 
na budowie prawostronnego chodnika na odcinku od km 0 + 013.00 do km 0+127.95 
w Krakowie” (druk nr 169). W związku z brakiem głosów w sprawie wniosku Rada 
przystąpiła do głosowania i przyjęła wniosek stosunkiem głosów 16 „za”, 0 „przeciw”, 
0 „wstrzymujących się”. Przewodniczący Rady poinformował, że projekt zostanie 
rozpatrzony jako podpunkt b przy Sprawozdaniu z działalności Komisji Infrastruktury 
i Inwestycji. 

 w sprawie budowy łącznika ulicy Łużyckiej (druk nr 171). W związku z brakiem głosów 
w sprawie wniosku Rada przystąpiła do głosowania i przyjęła wniosek stosunkiem 
głosów 15 „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzymujących się”. Przewodniczący Rady 
poinformował, że projekt zostanie rozpatrzony jako punkt 6, pozostałe punkty ulegają 
przesunięciu. 

 
Porządek obrad obejmuje następujące punkty: 

1) Otwarcie sesji.  

2) Przedstawienie projektu porządku obrad.  

3) Projekt uchwały w sprawie korekty rozdysponowania środków wydzielonych do 
dyspozycji Dzielnicy XI Podgórze Duchackie na rok 2020 (druk nr 166) – projekt 
Zarządu.  

4) Projekt uchwały w sprawie opinii dot. ustanowienia ul. Tomasz Zana w Krakowie jako 
drogi jednokierunkowej (druk nr 170) – projekt Zarządu.  
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5) Projekt uchwały w sprawie opinii dla przedsięwzięcia budowy czterech budynków 
mieszkaniowych wielorodzinnych na działkach nr 235/48, 235/60, 235/67, 235/66, 
263/18, 263/19, 263/20, 263/27 obręb 47, jedn. ewid. Podgórze w Krakowie, w 
rejonie ulic Puszkarskiej i Przyjaźni Polsko-Węgierskiej (druk nr 168) – projekt Grupy 
Radnych.  

6) Projekt uchwały w sprawie budowy łącznika ulicy Łużyckiej (druk nr 171) – projekt 
Grupy Radnych.  

7) Sprawozdanie z działalności Komisji Infrastruktury i Inwestycji: 

a) projekt uchwały w sprawie wykonania analizy wykonalności utworzenia 
skrzyżowania o ruchu okrężnym przy zbiegu ulic Rżącka, Cechowa, Niebieska, 
Podedworze (druk nr 167) 

b) projekt uchwały w sprawie zaopiniowania projektu dla inwestycji „Rozbudowa 
ulicy Heltmana polegająca na budowie prawostronnego chodnika na odcinku od 
km 0 + 013.00 do km 0+127.95 w Krakowie” (druk nr 169) 

8) Sprawozdanie z działalności Komisji Mieszkaniowej.  

9) Sprawozdanie z działalności Komisji Bezpieczeństwa i Praworządności.  

10) Sprawozdanie z działalności Komisji Edukacji.  

11) Sprawozdanie z działalności Komisji ds. Budżetu Obywatelskiego i Współpracy z 
Organizacjami Pozarządowymi.  

12) Sprawozdanie z działalności Komisji ds. Współpracy ze Wspólnotami i Spółdzielniami 
Mieszkaniowymi.  

13) Sprawozdanie z działalności Komisji Kultury.  

14) Sprawozdanie z działalności Komisji Sportu i Rekreacji.  

15) Sprawozdanie z działalności Komisji Zdrowia i Polityki Społecznej.  

16) Sprawozdanie z działalności Komisji Zieleni i Ochrony Środowiska.  

17) Przyjęcie protokołu z XIV sesji Rady Dzielnicy XI Podgórze Duchackie. 
18) Oświadczenia i komunikaty. 
19) Zamknięcie sesji. 

 
Ad. 3. Projekt uchwały w sprawie korekty rozdysponowania środków wydzielonych do 
dyspozycji Dzielnicy XI Podgórze Duchackie na rok 2020 (druk nr 166) – projekt 
Zarządu przedstawił Przewodniczący Kazimierz Bożek, a następnie przedstawił 
autopoprawkę Zarządu i otworzył dyskusję, w której głos zabrali Radni: Marcin Bałaga, 
Maciej Wojtczak, Kazimierz Bożek, Janusz Banaś. Kolejno Przewodniczący Rady zgłosił 
poprawkę. W dalszej części dyskusji głos zabrali Radni: Marcin Bałaga, Mariusz Mleczko, 
Krzysztof Stanek, Zofia Filipowicz, Urszula Żuradzka, Miłosz Mleczek, Kazimierz Bożek, 
Marek Kubla, Maciej Wojtczak. Kolejno Rada przystąpiła do głosowania nad zgłoszoną 
poprawką, którą przyjęła w głosowaniu jawnym 16 głosów „za”, 0 - „przeciw”, 0 - 
„wstrzymujących się”, a następnie nad projektem uchwały, który przyjęła w głosowaniu 
jawnym 16 głosów „za”, 0 - „przeciw”, 0 - „wstrzymujących się” i podjęła Uchwałę Nr 
XV/160/2020 Rady Dzielnicy XI Podgórze Duchackie z dnia 17lutego 2020 roku. 
  
Ad. 4. Projekt uchwały w sprawie opinii dot. ustanowienia ul. Tomasz Zana 
w Krakowie jako drogi jednokierunkowej (druk nr 170)  – projekt Zarządu przedstawił 
Przewodniczący Kazimierz Bożek, a następnie otworzył dyskusję, w której głos zabrała 
Radna Urszula Żuradzka. Kolejno Rada przystąpiła do głosowania nad projektem uchwały, 
który przyjęła w głosowaniu jawnym 17 głosów „za”, 0 - „przeciw”, 0 - „wstrzymujących się” 
i podjęła Uchwałę Nr XV/161/2019 Rady Dzielnicy XI Podgórze Duchackie z dnia 17 
lutego 2020 roku. 
 
Ad. 5. Projekt uchwały w sprawie opinii dla przedsięwzięcia budowy czterech 
budynków mieszkaniowych wielorodzinnych na działkach nr 235/48, 235/60, 235/67, 
235/66, 263/18, 263/19, 263/20, 263/27 obręb 47, jedn. ewid. Podgórze w Krakowie, w 
rejonie ulic Puszkarskiej i Przyjaźni Polsko-Węgierskiej (druk nr 168) – projekt Grupy 
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Radnych przedstawił Radny Maciej Wojtczak. Przewodniczący Kazimierz Bożek otworzył 
dyskusję, w której głos zabrali Radni: Urszula Żuradzka, Marcin Bałaga, Maciej Wojtczak, 
Krzysztof Stanek, Janusz Banaś. Kolejno Rada przystąpiła do głosowania nad projektem 
uchwały, który przyjęła w głosowaniu jawnym 16 głosów „za”, 0 - „przeciw”, 0 - 
„wstrzymujących się” i podjęła Uchwałę Nr XV/162/2019 Rady Dzielnicy XI Podgórze 
Duchackie z dnia 17 lutego 2020 roku. 
 
Ad. 6. Projekt uchwały w sprawie budowy łącznika ulicy Łużyckiej (druk nr 171) – 
projekt Grupy Radnych przedstawił Radny Maciej Wojtczak. Przewodniczący Rady 
otworzył dyskusję, w której głos zabrali Radni: Janusz Banaś, Urszula Żuradzka, Maciej 
Wojtczak, Krzysztof Stanek, Zofia Grzybczyk. Kolejno Rada przystąpiła do głosowania nad 
projektem uchwały, który przyjęła w głosowaniu jawnym 15 głosów „za”, 0 - „przeciw”, 1 - 
„wstrzymujący się” i podjęła Uchwałę Nr XV/163/2019 Rady Dzielnicy XI Podgórze 
Duchackie z dnia 17 lutego 2020 roku. 
 
Ad. 7. Sprawozdanie z działalności Komisji Infrastruktury i Inwestycji przedstawiła 
Przewodnicząca Komisji Urszula Żuradzka. W czasie posiedzenia Komisja zapoznała się 
z bieżącą korespondencją dotyczącą m.in. parkowania na ul. Sadka oraz oświetlenia na 
ul. Zimnej.  
Głos w sprawie oświetlenia na ul. Zimnej zabrali Radni: Mariusz Mleczko, Zofia Grzybczyk. 

a) projekt uchwały w sprawie wykonania analizy wykonalności utworzenia skrzyżowania 
o ruchu okrężnym przy zbiegu ulic Rżącka, Cechowa, Niebieska, Podedworze (druk nr 
167) przedstawił Wiceprzewodniczący Komisji Mariusz Mleczko. Przewodniczący 
Rady otworzył dyskusję, w której udział wzięli Radni: Marek Kubla, Janusz Banaś, 
Urszula Żuradzka, Krzysztof Stanek. Następnie przewodniczący Rady zgłosił 
poprawkę. W dalszej części dyskusji głos zabrali Radni: Krzysztof Sułowski, Mariusz 
Mleczko. Kolejno Rada przystąpiła do głosowania nad zgłoszoną poprawką, która 
przyjęła w głosowaniu jawnym 14 głosów „za”, 0 - „przeciw”, 1 - „wstrzymujący się”, a 
następnie nad projektem uchwały, który przyjęła w głosowaniu jawnym 13 głosów „za”, 
0 - „przeciw”, 2 - „wstrzymujące się” i podjęła Uchwałę Nr XV/164/2020 Rady 
Dzielnicy XI Podgórze Duchackie z dnia 17 lutego 2020 roku. 

b) projekt uchwały w sprawie zaopiniowania projektu dla inwestycji „Rozbudowa ulicy 
Heltmana polegająca na budowie prawostronnego chodnika na odcinku od km 0 + 
013.00 do km 0+127.95 w Krakowie” (druk nr 169) przedstawił Wiceprzewodniczący 
Komisji Mariusz Mleczko. Przewodniczący Rady otworzył dyskusję, w której głos 
zabrała Radna Urszula Żuradzka. Następnie Rada przystąpiła do głosowania nad 
projektem uchwały, który przyjęła w głosowaniu jawnym 14 głosów „za”, 0 - „przeciw”, 
1 - „wstrzymujący się” i podjęła Uchwałę Nr XV/165/2019 Rady Dzielnicy XI 
Podgórze Duchackie z dnia 17lutega 2020 roku. 

 
Ad. 8. Sprawozdanie z działalności Komisji Mieszkaniowej przedstawił Przewodniczący 
Komisji Marcin Burek. W czasie posiedzenia Komisja zapoznała się z bieżącą 
korespondencją. 
 
Ad. 9. Sprawozdanie z działalności Komisji Bezpieczeństwa i Praworządności 
przedstawił Przewodniczący Komisji Maciej Wojtczak. W posiedzeniu Komisji uczestniczyli 
przedstawiciele służb mundurowych oraz mieszkańcy, którzy zwrócili uwagę na problem 
związany z brakiem przejścia dla pieszych przy przedszkolu na ul. Klonowica. Poruszono 
również temat organizacji biegów terenowych. W czasie posiedzenia Komisja zapoznała się 
również z bieżącą korespondencją. 
Przewodniczący Komisji poruszył kwestię Parku Rzecznego Drwinka, a Radna Urszula 
Żuradzka zwróciła uwagę na problem wypalania traw. 
 
Ad. 10. Sprawozdanie z działalności Komisji Edukacji. W związku z tym, że posiedzenie 
Komisji nie odbyło się Rada przeszła do kolejnego punktu porządku obrad. 
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Ad. 11. Sprawozdanie z działalności Komisji ds. Budżetu Obywatelskiego 
i Współpracy z Organizacjami Pozarządowymi przedstawił Przewodniczący Komisji Marek 
Kubla. W czasie posiedzenia Komisja zapoznała się z bieżącą korespondencją. 
Przewodniczący Komisji poinformował o tematach jakie będą poruszane na najbliższym 
posiedzeniu Rady Budżetu Obywatelskiego. 
Radny Krzysztof Sułowski zabrał głos w sprawie jednoroczności budżetu obywatelskiego 
oraz poinformował o zwiększeniu środków na budżet obywatelski dzielnicowy. 
 
Ad. 12. Sprawozdanie z działalności Komisji ds. Współpracy ze Wspólnotami 
i Spółdzielniami Mieszkaniowymi przedstawił Przewodniczący Komisji Mariusz Mleczko. 
W czasie posiedzenia Komisja zapoznała się z bieżącą korespondencją. 
Radny Marek Kubla poruszył kwestie związane z problemami wspólnot. 
 
Ad. 13. Sprawozdanie z działalności Komisji Kultury przedstawił Przewodniczący 
Komisji Miłosz Mleczek. W czasie posiedzenia Komisja poruszyła kwestie związane ze 
zmianą regulaminu Nagrody w Dziedzinie Kultury. 
 
Ad. 14. Sprawozdanie z działalności Komisji Sportu i Rekreacji przedstawił 
Przewodniczący Dawid Klempka. W czasie posiedzenia komisja zapoznała się z bieżącą 
korespondencją dotyczącą m.in. problemów KS Armatura z budową ogrodzenia boiska. 
 
Ad. 15. Sprawozdanie z działalności Komisji Zdrowia i Polityki Społecznej przedstawiła 
Przewodnicząca Komisji Magdalena Banaś. W czasie posiedzenia Komisja zapoznała się 
z bieżącą korespondencją dotyczącą m.in. rozpoczęcia zajęć na basenie dla seniorów. 
 
Ad. 16. Sprawozdanie z działalności Komisji Zieleni i Ochrony Środowiska przedstawił 
Wiceprzewodniczący Komisji Marcin Bałaga. W czasie posiedzenia Komisja zapoznała się 
z bieżącą korespondencją dotyczącą m.in. wycinki drzew na terenie dzielnicy.  
 
Ad. 17. Przyjęcie protokołu z XIV sesji Rady Dzielnicy XI Podgórze Duchackie. 
Przewodniczący Rady zapytał, czy są uwagi do protokołu z poprzedniej sesji. Wobec braku 
uwag na piśmie, protokół z XIV sesji Rady Dzielnicy XI Podgórze Duchackie został przyjęty. 
 
Ad. 18. Oświadczenia i komunikaty: 
W ramach tego punktu porządku obrad głos zabrali: 

 Przewodniczący Rady Kazimierz Bożek poprosił, aby Komisja Kultury na najbliższym 
posiedzeniu przygotowała propozycje zmian w regulaminie Nagrody w Dziedzinie 
Kultury. 

 Przewodniczący Rady przekazał uwagi dotyczące prac komisji problemowych. 

 Radny Janusz Banaś poprosił Radnych o rozpowszechnienie informacji dotyczącej 
oszustw metodą „na wnuczka” i „na policjanta”. 

 Przewodniczący Rady poinformował o dodatkowych środkach rok 2020 . 

 Radny Maciej Wojtczak poinformował, o mającym się odbyć spotkaniu operatora sieci z 
mieszkańcami w sprawie anteny na szkole przy ul. Czarnogórskiej. 

 Radny Mariusz Mleczo poprosił, aby przy rozdysponowywaniu dodatkowych środków 
wziąć pod uwagę pilne potrzeby placówek oświatowych. 

 Radna Urszula Żuradzka powróciła do tematu anteny na ul. Czarnogórskiej, przekazała 
informacje uzyskane w trakcie rozmowy z operatorem i poprosiła Radnych o udział w 
spotkaniu. Radny Janusz Banaś poruszył kwestię bezumownego korzystania z dachu 
szkoły. 

 Przewodniczący Komisji podali terminy posiedzeń: 
Komisja Sportu i Rekreacji 17 marca 2020 r. godz. 17.30 
Komisja Zieleni i Ochrony Środowiska 18 marca 2020 r. godz. 17.00 
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Komisja Infrastruktury i Inwestycji  16 marca 2020 r. godz. 17.00 
Komisja Mieszkaniowa 12 marca 2020 r. godz. 16.30 
Komisja Zdrowia i Polityki Społecznej 12 marca 2020 r. godz. 17.00 
Komisja Rewizyjna 12 marca 2020 r. godz. 17.30 
Komisja ds. Współpracy… 17 marca 2020 r. godz. 16.30 
Komisja ds. Budżetu Obywatelskiego … 17 marca 2020 r. godz. 17.00 
Komisja Bezpieczeństwa i Praworządności  18 marca 2020 r. godz. 18.00 

 
Ad. 19. Zamknięcie sesji 
Wobec braku dalszych zgłoszeń do dyskusji i wyczerpania porządku obrad Przewodniczący 
Rady Kazimierz Bożek o godz. 19.54 zamknął obrady XV sesji Rady Dzielnicy XI. 
 
Protokołowała: 
K. Derlaga 

 
 

Przewodniczący Rady i Zarządu 
Dzielnicy XI Podgórze Duchackie 

 
 

Kazimierz Bożek 
  


